

合艾 + 宋卡 欢乐游

FUN AROUND HATYAI + SONGKHLA

含泰国当地旅游保险
Include Thai
Local Insurance第一天 马来西亚出发 - 合艾
DAY 01 MALAYSIA DEPART - HATYAI

指定地点集合，乘坐鸿运旅游安排的交通出发前往合艾，途中自费享用早餐。抵达后，前往**合艾市府公园**(自费:四佛殿+缆车约400泰铢)。送往**土产店**购买当地著名的土产，如：腰豆、脆鱼干、鳄鱼皮革等产品。**中央节日购物中心**逛完后送往酒店办理入住手续。您可自费去享受泰式古方按摩或购物。

Depart to Hatyai by iO Travel transportation. One the way, enjoy breakfast at own expense. Upon arrival, visit to **Municipal Park** (Own Expense: Four Buddha Shrine + Cable Car around 400Baht). Then proceed to **Local Store** to buy products such as cashew nut, dried crispy fish, crocodile leather and bird nest shop etc. After shopping at **Central Festival** transfer to hotel. You may join optional Thai Massage or shopping at own expense.

第二天 合艾 - 宋卡 - 合艾
DAY 02 HATYAI - SONGKHLA - HATYAI

前往宋卡观赏泰国最长的首相桥及撒米拉海滩美景。**龙头喷泉**拍照留念后再到**撒米拉海滩**与**美人鱼雕像**合照，这里也能远眺猫岛及老鼠岛。然回到**宋卡动物园**(自费: 门票约150泰铢)和各种动物互动与拍照。**东盟夜市**逛完后返回酒店。

Breakfast at own expense. Proceed to Songkhla visit the longest bridge and Samila Beach. Then proceed to **Dragon Head Fountain** and **Mermaid Statue** at **Samila Beach** which overlooks the Cat Island and Mouse Island. Then proceed to **Songkhla Zoo** (Own Expense: Ticket around 150Baht) have fun with animals. After shopping at **ASEAN Night Bazaar** return to hotel.

第三天 合艾 - 返回马来西亚
DAY 03 HATYAI - RETURN MALAYSIA

前往**魔眼3D博物馆**(自费: 门票约400泰铢)漂亮的3D墙面和地面画中各种神奇效果。然后送往**合艾大象营**(自费: 骑大象约500泰铢)和大象一起玩。接着参观**中央清真寺**。**合艾水上市场**逛完后准备返回马来西亚。鸿运旅游期待与您再出发！

Breakfast at own expense. Visit to **Magic Eye 3D Museum** (Own Expense: Ticket around 400Baht) enjoy beautiful 3D wall and floor painting. Then visit to **Chang Puak Elephant Camp** (Own Expense: Elephant Riding around 500Baht) have fun with elephants. Continue visit to **Songkhla Central Mosque**. After shopping at **Khlong Hae Floating Market** proceed to return Malaysia. End of journey, iO Travel hope to serve you again !

团费 / Tour Fare:

RM 738 / Adult

RM 658 / Child (Extra Bed)

酒店 / Hotel: Sakol Hotel or Similar

RM 828 / Adult

RM 718 / Child (Extra Bed)

酒店 / Hotel: Grand Pink Hotel or Similar

我们有权改变顺序或修正行程，将由本公司作最后确认

We reserve the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice

20230908

必须符合条款：

1. 本公司保留对行程内容因当地天气、路况、突发情况以及不可抗力因素，做出适当更改和调整的权力。
2. 所有航班如有更改，恕不另行通知。
3. 旅游细则与附带条件，以收据背项为准。
4. 自由活动期间的自费项目由客人自行选择与付费。
5. 如有包含门票，将特别注明。
6. 如有购物站，将特别注明。
7. 行程以华语、粤语或英文讲解。
8. 每团至少16位成员才能铁定出发。如团体少于16人为成员，本公司保留决定操作或取消此行程。
9. 所有酒店评级，均以当地标准为基准。如遇到当地酒店客满，不可预测等因素，将以同级酒店取代。
10. 房型是根据酒店分配，本公司不负责所分配房型差异。
11. 本公司建议购买旅游保险，为您的旅程做个保障。
12. 英文版本是翻译自中文版本，如有差异将以中文版为准。

Terms & Conditions Apply :

- 1) iO reserves the right to make appropriate changes and adjustments of the itinerary due to local weather, road conditions, unexpected situations and irresistible factors without prior notice.
- 2) All flight are subject to change without prior notice.
- 3) All Booking will be subjected to terms and conditions as stipulated in the official receipts.
- 4) Participation of optional tours will be at passengers own expense.
- 5) Admission and entrance ticket will be included where specified.
- 6) Shopping stops will be included where specified.

- 7) Tour is conducted in Chinese, Cantonese or English.
- 8) Minimum group size of 16 passenger is required for a confirmed departure. Group size of 15 and below will solely be at discretion of iO travel.
- 9) All hotel rating are based on local standard. In the event that accommodation if the stated hotel is unavailable, it will be replaced by hotel of similar standards.
- 10) Room types are based on run of house an allocated by respective hotels. iO will not be responsible for the differences of the room allocated.
- 11) iO travel recommends you to buy travel insurance for your travel related coverage.
- 12) In the event if discrepancies between English and Chinese itinerary, please refer to Chinese Version.



iO TRAVEL



IPOH OVERLAND TOURS & TRAVEL SDN. BHD.

(173557-U) (KKP-1478) (KPL/LN 1478/2)

IPOH OFFICE:

☎ +605 253 2766 / +6016 559 8766

📍 NO. 19, JALAN SULTAN ABDUL JALIL,
30300 IPOH, PERAK, MALAYSIA.